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Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDZETU I MIENIA KOMUNALI{EGO
z dnia 0l wrzeénia 2005 roku

Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego rozpoczqla obrady

o godz. 12.00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik

do niniejszego protokolu, wg. nastEpuj4cego porz4dku:

l. Ocena sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Jgdrzejów

zaI pólrocze 2005 roku.

ocena sprawozdania z wykonania budzetu za I pólrocze Zakladu

Wodoci4gów i Kan alizacji w Jgdrzej owie.

ocena wykonania budzetu za r pólrocze przez zarzqd Budynków

Mieszkalnych w JEdrzej owie.

4, Sprawy ró2ne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych

otaz zaproponowal rozpoczgcie posie dzenia od analizy pierwszego punktu.

Ad. I

Na posiedzenie komisji przybylapani B. ciepluch - Skarbnik Gminy.

Proszg nam przedstawió jak wyglada sytuacja pod k4tem zagro2en dochodów -

powiedzial radny A. Wójcik.

Je2eli chodzi o zagrozenia, nalely wziqó pod uwagQ sprawQ sprzeda|y mienia

komunalnego (dotyczy to sprzeda2y pawilonów handlolvych na ul. Koécielnej

za kwotE I mln. zl) oraz sprawQ realizacji dochodów Skladowiska Odpadów

Komunalnych (zalega z platnoéciami firma Ekom jeleli nie wwivq.
sig ze swych zobowiqzan sprawa zostanie oddana do s4du) - powied ziala

Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.

z czego wynikajq te zobowiqzania Ekom - u wobec Gminy? - zapytal radny

A. Wójcik.
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Ekom tlumaczy siQ, 2e nie placi za skladowanie émieci, poniewaZ ZB}d

ma równieZ wobec nich nieuregulowane zobowiqzania. JeAeli chodzi, o ZBM

to zalegloéci wobec Ekomu s4 o wiele ni2sze - powiedziala Skarbnik Gminy.

Czy w Qm roku nie wplynq dochody ze sprzedazy Qch pawilonów? - Zapytal

radny A. Wójcik.

Obawiam sig, Ze dochodów tych nie odzyskamy w tym roku - powiedziala

Skarbnik Gminy.

Co bqdzie, jeili nie odzyskamy Qch pieniqdzy w tym roku? - Zapyfala radny

A. Wójcik.

Jeaeli, nie uda nam siq sprzedaó tych pawilonów jeszcze w tym roku wówczas

przejdziemy z zobowiqzaniami na przyszly rok. Aby móc ogtosió przetarg,

budynek musi byó, chocialw stanie surowym - powiedziala Skarbnik Gminy.

Cry wszystkie inwesQcje zaplanowane w tegorocznym bud2ecie zostanq

z r e a I i z ow an e? - Zapy tal Przewo dn iczqcy ko mi sj i .

Wszystkie inwestycj e zaplanowane w tym roku najprawdopodobniej zostan4

zrealizowane. Co do inwestycji na ul. Koécielnej, trudno mi w tej chwili

daó j e dno znaeznqo dp owi e d 2 - p ow i e dziala S karbn i k Gm i ny.

Przewodniczqcy komisji zwróc|l sig do Skarbnik Gminy o wyjaénienie, dlaczego

jest niski % wykonaniabudhetu, je2eli chodzi o podatek od osób ftzycznych.

WiEkszoSó osób odchodzi od karty podatkowej, wybieraj4 inny sposób

opodatkowania. Dobra jest natomiast realizacja podatku rolnego, leénego

atakhe podatku od nieruchomoríci - powiedziala Skarbnik Gminy.

Jakie sq zalegloící w podatku od nieruchomoici? - Zapytal Przewodniczqcy

komisji.

PGKiM oglosil upadloSó, ma wobec nas zobowiqzanie na kwotg 223 tys. zl.,

któr4 niestety nie odzyskamy, Gminna Spótdzielnia - ma zobowiqzanie na

kwotE 501 tys. zl., Kolej PKP - ma zobowiqzanie na kwotg okolo 200 tys. zl. -

Poinformowala radnych Skarbnik Gminy.



3

Czy bqdzie koniecznoíó zaciqgniqcia kredytu jeszcze w tym rolcu? - Zapytal

Przewodn iczqcy kom i sj i.

W miesi4cu wrzeSniu na sesji bgdzie uchwata o podjgciu kolejnego kredytu -

odpowied ziala Skarbnik Gminy.

Jaka jest pani opinia o realizacji budzetu Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji

oraz Zarzqdu Budynków Mieszkalnych? * Zapytat Przewodniczqcy komisji.

ZBM ma na chwilg obecn4 zobowiqzania wymagalne w wysokoSci 620 tys. zl.

ZBM zostal zobligowany do skladania comiesigcznych sprawozdari ze swej

dzialalnoéci.

ZW|K przeksztatcil sig w tym roku w zaklad, budzetowy. Na I pótrocze tego

roku zamknS siQ strat4 nie zrealizowal swoich przychodów. Za gtównE

przyczyne podaje fakt, i2 Euroubojnia nie zostalauruchomiona.

JeLeli chodzi o Zalúad Remontowo - Budowlany nale2y zastanowió siq nad

poprawieniem jego kondycji finansowej. Powierzaó mu wiEcej zadah zleconych,

wprowadzió dodatkowe uslugi, doposa2yó zaklad by mógt wykonywaó zlecone

zadania. Najprawdopodobniej bqdzie to wymagalo zmiany statutu tego zakladu.
IJwa2am, iz kierownlk zakladu powinien przedstawió nam swoj e propozycje -

powiedziala Skarbnik Gminy.

Kierownik ZRB zwracal sip kilkakrotnie do Gminy o zlecanie dodatkowych

zadah. Gmina jednak tych zadan mu nie zleca powiedziala radna

J. Szreniawa.

IJwaZam, i2 dobrym pomyslem jest zakup sprzptu do odénie2ania. Gmina

wówczas moglaby zleció zakladowi odénieaanie dróg. Mo2na równie1

przeszkolió pracownika ZRB w obsludze konserwatorskiei oéwietlenia

ulicznego - powiedziala Skarbnik Gminy.

Skarbnik Gminy opuÉcila posiedzenie komisji.

Ad.2

Komisja zapoznala sig z przedstawionym sprawozdaniem z wykonania

budzetu Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji. Komisja nie wniosla uwag.
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Ad.3

Na posiedzenie komisji przybyl Kierownik zBM - pan s. Jach.

Proszq przedstawié jok wyglqda sprawa íciqgania naleznoíci

c zy n s z ow y c h ? - Zapy tal Przewodn iczqcy komi sj i .

w sytuacji, gdy nie mo2emy w zaden sposób éci4gn4ó naleznoéci

od lokatora, wówczas wyksiggowujemy jq i wpisujemy w straty. w wigkszoÉci

przypadkach, gdy naleznoéó przekracza kwotq 2 tys. zL wówczas dajemy

sprawQ do sadu. Podpisaliémy umowy z firmami windykatorskimi, ale nie

przynioslo to oczekiwanych rezultatów - powiedzialkierownik ZBM.

Proszq podaé stan zadluienia zakladu na chwilq obecnq? - powiedzial

Przewodn iczqcy kom i sj i .

Mamy zobowiqzania w wysokoéci 626 tys. zl. Firmy Ekom i zwiK maiq

wobec nas równie2 zobowiqzania. Trwa sprawa s4dowa zDalkiar. Jeaeli sprawQ

wygramy, wówczas sytuacja nie bgdzie taka zla.

Trzeba wsiQsó pod uwagg fakt, i2 ZBM nie bgdzie jednostk4 dochodow4.

Chcialem to zrnieni ó poprzez wprowadzenie dodatkowych uslug, jakie mógtby

éwiadczyó zBM, ale nie udalo mi sig - powiedzialkierownik S. Jach.

cry mieszkania na kolejce sq juz do zasiedlenia? zapytal

Przewodn iczqcy komi sj i .

Nie jest to mozliwe, poniewa2 nie rozpoczEto tam jeszcze Ladnych prac

remontowych. Dokumenty dotyczqce budynku przekazalem do urzgdu.

Nie nadzoruje tego budynku - powiedzialkierownik S. Jach.

Komisj a postawila wniosek:

Ustanowió administratora obiektu przeietego po koleice

waskotorowei i poczvnió starania, abv do koúca roku zgodnie z uchwala

Radv Mieiskiei przekazaó eo do zamieszkania.

Jednogloínie ZA

I - IYieobecnv
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Na posiedzeniu komisji poruszono równieZ sprawQ zniszczonych

budynków nalelqcych do Gminy.

Komisj a postawila wniosek:

PrzeDrowadzió analize nieruchomoéci. którvch wlaécicielem

iest Gmina, a administratorem ZBM. pod katem zagospodarowania lub

sprzedania. badá zasiedlenia pustostanów.

Jednogloónie ZA

I - Nieobecny

Ad.4

Komisja wyrazila niepokój w zwiqzku z opóZnieniami w budowie

pawilonów na ul. Koécielnej.

Spraw4 dotyczqcqumorzenia podatku od nieruchomoSci szpitalowi oraz

ZPOZ zaimiemy, siQ przed posiedzeniem najblilszej sesji zadecydowali

czlonkowie komisji.

Komisja zakoñczyla obrady o godz.l4.45

Protokolowala Przew odniczqcy Komisj i
Budzetu i Mienia Komunalnego
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Andrzej HatnyJustyna Piskorczyk


